
DECHARGEVERKLARING 2023 Datum: 24 maart 2024

Naam Opdracht-
gever

Bestuur Historische Vereniging 
Vleuten-De Meern-Haarzuilens en 
Leidsche Rijn

Voor akkoord kascom-
missie:

M.J.M. Winkel-van der Wei-
den namens de kascom-
missie

Naam opsteller: Marian Winkel
Jan Willem van der Reek

Decharge verklaring
De kascontrolecommissie van de Historische Vereniging Vleuten, De Meern, 
Haarzuilens en Leidsche Rijn heeft het jaarverslag en de jaarrekening met 
toelichting doorgenomen. Op 21 maart 2024 heeft de kascontrole plaatsgevon-
den.

Wij hebben de resultatenrekening over 2023, de balans per 31 december 2023 
en de verantwoording daarover gecontroleerd. Steeksproefsgewijs hebben wij 
geverifieerd dat er onderliggende stukken aanwezig zijn voor de betreffende 
posten. Wij hebben de op de eindbalans vermelde saldi van bankrekeningen 
gecontroleerd. 
Wij zijn van mening dat de jaarrekening een juist beeld geeft van het resultaat 
over 2023 en de balanspositie per 31 december 2023.

De kascontrolecommissie stelt voor om het bestuur decharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid in het boekjaar 2023. 

Wij hebben geconstateerd dat de adviezen die vorig zijn gegeven binnen de 
mogelijkheden zijn gerealiseerd.

Tot slot wil de kascontrolecommissie zijn waardering uitspreken uit voor de wi-
jze waarop de penningmeester verbeteringen in de organisatie doorvoert de 
risico’s beheerst en de verzorgde administratie en de wijze waarop de stukken 
zijn aangeleverd.

21 maart 2024

Marian Winkel                                          Jan Willem van der Reek

Managementsamenvatting
De kascommissie is zeer tevreden op de wijze de administratie van de His-
torische vereniging wordt gevoerd en op welke wijze er verbeteringen worden 
door gevoerd door de penningmeester, Edwin van den Berg. De adviezen van 
de kascommissie zijn opgevolgd of met goede redenen niet doorgevoerd.

Wij zijn blij met de transparantie die gegeven is. Naast de jaarrekening hebben 
we ook gekeken naar het jaarverslag en wij vinden de toelichting door Edwin 
uitstekend. 
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Wij zijn blij met de manier van aanleveren van de gevraagde documenten door 
de penningmeester. In de mailwisseling met ons als kascommissie kregen we 
alle stukken toegestuurd waardoor we ons goed konden voorbereiden. Tijdens 
de controle gaf Edwin uitgebreid uitleg op de jaarrekening en het jaarverslag. 
Daarnaast ook de uitleg hoe het boekhoudprogramma E-Boekhouden hem hielp 
om alles goed te documenteren. 
Marian was verbaasd over het hoge bedrag dat de vereniging moest betalen 
voor de OZB.
De waardering voor ons pand is relatief laag en maar het bedrag voor het huur-
ders belang is hoog. Dit moeten we betalen omdat ons pand bekend staat als 
huurder van de Broederschap en de Broederschap valt onder de catering 
“bedrijf”. Hierdoor is de Historische Vereniging verantwoordelijk voor het huur-
ders belang.

Verbeterpunten voor jaarrekening 2023 en volgende jaren, in 
willekeurige volgorde c.q. adviezen.

 Aangegeven verbeterpunten/adviezen zijn afdoende opgevolgd en 
verwerkt in de jaarrekening.

 Het blijven volgen van de informatie beveiliging mbt de risico ana-
lyse op ICT gebied. 
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